



THE YUKON GAZETTE

Printed by Authority of the Queen's Printer

PARTS I AND II

LA GAZETTE DU YUKON

Imprimée sous l'autorité de l'Imprimeur de la Reine

PARTIES I ET II

Volume 40 Number 11

Whitehorse, November 15, 2021

Volume 40 Numéro 11

Whitehorse, 15 novembre 2021

PUBLICATION AND SUBSCRIPTION

The Yukon Gazette is published on the 15th day of each month. All notices intended for publication must reach the office of the Queen’s Printer not later than 12 noon on the second working day of the month. The cost to the public for publishing any notice is \$20.00 plus GST, prepayment is required for the publication of notices. Subscription rates are as follows:

Annual subscription to Parts I and II, excluding annual index	\$65.00
Annual subscription to Parts I, II, and III including annual index	\$75.00
Single issues, Parts I and II.....	\$6.00
Consolidating annual index to the 31st day of December	\$12.00

(Add 5% GST to all rates)

In Part I, Corporate certificates and notices are published in the Yukon Gazette in the language in which they are issued.

ISSN 0715-2213

PUBLICATION ET ABONNEMENT

La Gazette du Yukon est publiée le 15e jour de chaque mois. Tous les avis à être publiés doivent être reçus au plus tard à midi le deuxième jour ouvrable du mois au bureau de l’Imprimeur de la Reine. Le tarif de publication pour un avis est 20,00 \$ (TPS en sus) le paiement d’avance est exigé pour la publication des avis. Les prix pour les abonnements sont les suivants :

Abonnement annuel aux Parties I et II (sans index).....	65,00 \$
Abonnement annuel Parties I, II et III (inclus index cumulatif annuel)	75,00 \$
Un exemplaire, Parties I et II	6,00 \$
Index annuel compilé au 31 Décembre	12,00 \$

(Veuillez ajouter 5% de TPS à tous les prix)

Les certificats et les avis concernant les sociétés dans la Partie I de la Gazette du Yukon sont publiés dans la langue d’origine de ces textes.

ISSN 0715-2213





THE YUKON GAZETTE

LA GAZETTE DU YUKON

TABLE OF CONTENTS

TABLE DES MATIÈRES

Item	Page
PART I	
CHANGE OF NAME NOTICES.....	1
APPOINTMENTS.....	3
PUBLIC HEALTH AND SAFETY ACT	3
PUBLIC HEALTH AND SAFETY ACT	3
MEDICAL PROFESSION ACT	3
MEDICAL PROFESSION ACT	4
PUBLIC HEALTH AND SAFETY ACT	4
PUBLIC HEALTH AND SAFETY ACT	4
MINISTERIAL ORDERS	5
CORRECTIONS ACT, 2009.....	5
MARRIAGE ACT	5
PART II	
REGULATIONS.....	6
PARKS AND LAND CERTAINTY ACT	6
PARKS AND LAND CERTAINTY ACT	7
SUMMARY CONVICTIONS ACT.....	7
YUKON ACT	8
MINISTERIAL ORDERS	9
WILDLIFE ACT.....	9

Article	Page
PARTIE I	
AVIS DE CHANGEMENT DE NOM	1
NOMINATIONS.....	3
LOI SUR LA SANTÉ ET LA SÉCURITÉ PUBLIQUES	3
LOI SUR LA SANTÉ ET LA SÉCURITÉ PUBLIQUES	3
LOI SUR LA PROFESSION MÉDICALE	3
LOI SUR LA PROFESSION MÉDICALE	4
LOI SUR LA SANTÉ ET LA SÉCURITÉ PUBLIQUES	4
LOI SUR LA SANTÉ ET LA SÉCURITÉ PUBLIQUES	4
ARRÊTÉS MINISTÉRIELS	5
LOI DE 2009 SUR LES SERVICES CORRECTIONNELS	5
LOI SUR LE MARIAGE	5
PARTIE II	
RÈGLEMENTS	6
LOI SUR LES PARCS ET LA DÉSIGNATION FONCIÈRE.....	6
LOI SUR LES PARCS ET LA DÉSIGNATION FONCIÈRE.....	7
LOI SUR LES POURSUITES PAR PROCÉDURE SOMMAIRE	7
LOI SUR LE YUKON	8
ARRÊTÉS MINISTÉRIELS	9
LOI SUR LA FAUNE	9





PART I

PARTIE I

CHANGE OF NAME NOTICES

AVIS DE CHANGEMENT DE NOM

Pursuant to subsection 9(1) of the Change of Name Act the following change of legal name had been registered with the Registrar of Vital Statistics:

New Name: **Maria LIBERTO**
Previous Name: **Marie Elizabeth ROSE**

Dated at Whitehorse, Yukon, this 18 day of October, 2021

Pursuant to subsection 9(1) of the Change of Name Act the following change of legal name had been registered with the Registrar of Vital Statistics:

New Name: **Rose MALLAY CAESAR**
Previous Name: **Maria Rose CAESAR**

Dated at Whitehorse, Yukon, this 19 day of October, 2021

Pursuant to subsection 9(1) of the Change of Name Act the following change of legal name had been registered with the Registrar of Vital Statistics:

New Name: **Eileen Ashleina-Grace ATLIN**
Previous Name: **Eileen Grace ATLIN**

Dated at Whitehorse, Yukon, this 22 day of October, 2021

Pursuant to subsection 9(1) of the Change of Name Act the following change of legal name had been registered with the Registrar of Vital Statistics:

New Name: **Gwyneth Alexandra Katherine KOVACHIK-MACNEIL**
Previous Name: **Gwyneth Alexandra Katherine MACNEIL**

Dated at Whitehorse, Yukon, this 22 day of October, 2021



PART I - CHANGE OF NAME NOTICES

PARTIE I - AVIS DE CHANGEMENT DE NOM

Pursuant to subsection 9(1) of the Change of Name Act the following change of legal name had been registered with the Registrar of Vital Statistics:

New Name: **Margit AGUILAR**
Previous Name: **Margit Aguilar ROSALES**

Dated at Whitehorse, Yukon, this 28 day of October, 2021

Pursuant to subsection 9(1) of the Change of Name Act the following change of legal name had been registered with the Registrar of Vital Statistics:

New Name: **Ocean Marsha Grace CAMPBELL**
Previous Name: **Alexander Thane CAMPBELL**

Dated at Whitehorse, Yukon, this 28 day of October, 2021

Pursuant to subsection 9(1) of the Change of Name Act the following change of legal name had been registered with the Registrar of Vital Statistics:

New Name: **Aubrey Emily Elsie Nova DIABLO**
Previous Name: **Aubrey Emily Nova DIABLO**

Dated at Whitehorse, Yukon, this 28 day of October, 2021

Pursuant to subsection 9(1) of the Change of Name Act the following change of legal name had been registered with the Registrar of Vital Statistics:

New Name: **Shaun WILSON**
Previous Name: **Shaun Albert ANDERSON**

Dated at Whitehorse, Yukon, this 28 day of October, 2021



APPOINTMENTS

FILED

O.I.C. 2021/134 - 6 October, 2021

PUBLIC HEALTH AND SAFETY ACT

Pursuant to subsection 4(3) of the *Public Health and Safety Act*, the Commissioner in Executive Council orders

1 The appointment of Dr. Brendan Hanley as a medical officer of health for every health district in Yukon made by Order-in-Council 2009/184 is revoked.

Dated at Whitehorse, Yukon this 6 day of October, 2021

This notice was published in the Whitehorse Star on 22 October 2021.

FILED

O.I.C. 2021/135 - 6 October, 2021

PUBLIC HEALTH AND SAFETY ACT

Pursuant to subsection 2.2(1) of the *Public Health and Safety Act*, the Commissioner in Executive Council orders

1 The appointment of Dr. Brendan Hanley as the chief medical officer of health made by Order-in-Council 2009/183 is revoked.

Dated at Whitehorse, Yukon this 6 day of October, 2021

This notice was published in the Whitehorse Star on 22 October 2021.

FILED

O.I.C. 2021/136 - 14 October, 2021

MEDICAL PROFESSION ACT

Pursuant to paragraph 2(2)(b) of the *Medical Profession Act*, the Commissioner in Executive Council orders

1 Dr. Douglas Perry is appointed as a member of the Yukon Medical Council for a three-year term.

Dated at Whitehorse, Yukon this 14 day of October, 2021

This notice was published in the Whitehorse Star on 22 October 2021.

NOMINATIONS

DÉPOSÉ

DÉCRET 2021/134 - 6 octobre 2021

LOI SUR LA SANTÉ ET LA SÉCURITÉ PUBLIQUES

La commissaire en conseil exécutif, conformément au paragraphe 4(3) de la *Loi sur la santé et la sécurité publiques*, décrète :

1 La nomination du Dr. Brendan Hanley à titre de médecin-hygiéniste pour tous les districts sanitaires du Yukon, effectuée par le Décret 2009/184, est révoquée

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 6 jour de octobre 2021

Cet avis a aussi été publié dans le Whitehorse Star du 22 octobre 2021.

DÉPOSÉ

DÉCRET 2021/135 - 6 octobre 2021

LOI SUR LA SANTÉ ET LA SÉCURITÉ PUBLIQUES

La commissaire en conseil exécutif, conformément au paragraphe 2.2(1) de la *Loi sur la santé et la sécurité publiques*, décrète :

1 La nomination du Dr. Brendan Hanley à titre de médecin-hygiéniste en chef, effectuée par le Décret 2009/183, est révoquée.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 6 jour de octobre 2021

Cet avis a aussi été publié dans le Whitehorse Star du 22 octobre 2021.

DÉPOSÉ

DÉCRET 2021/136 - 14 octobre 2021

LOI SUR LA PROFESSION MÉDICALE

La commissaire en conseil exécutif, conformément à l'alinéa 2(2)(b) de la *Loi sur la profession médicale*, décrète :

1 Le docteur Douglas Perry est nommé membre du conseil médical du Yukon pour un mandat de trois ans.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 14 jour de octobre 2021

Cet avis a aussi été publié dans le Whitehorse Star du 22 octobre 2021.



FILED

O.I.C. 2021/137 - 14 October, 2021

MEDICAL PROFESSION ACT

Pursuant to paragraph 8(1)(b) of the *Medical Profession Act*, the Commissioner in Executive Council orders

1 The Manager, Strategic Policy and Programs is appointed as a deputy registrar of medical practitioners in Yukon.

2 The appointment of Stephanie Connolly as a deputy registrar of medical practitioners in Yukon made by Order-in-Council 2018/43 is revoked.

Dated at Whitehorse, Yukon this 14 day of October, 2021

This notice was published in the Whitehorse Star on 22 October 2021.

FILED

O.I.C. 2021/138 - 14 October, 2021

PUBLIC HEALTH AND SAFETY ACT

Pursuant to subsection 4(3) of the *Public Health and Safety Act*, the Commissioner in Executive Council orders

1 Dr. Jesse Kancir is appointed as a medical officer of health for every health district in Yukon.

Dated at Whitehorse, Yukon this 14 day of October, 2021

This notice was published in the Whitehorse Star on 22 October 2021.

FILED

O.I.C. 2021/139 - 14 October, 2021

PUBLIC HEALTH AND SAFETY ACT

Pursuant to subsection 4(4) of the *Public Health and Safety Act*, the Commissioner in Executive Council orders

1 Marilyn Asselin, Rachel Sawka, Karl Sunedin, Claude Valier and Geoff Wooding are appointed as health officers for every health district in Yukon.

Dated at Whitehorse, Yukon this 14 day of October, 2021

This notice was published in the Whitehorse Star on 22 October 2021.

DÉPOSÉ

DÉCRET 2021/137 - 14 octobre 2021

LOI SUR LA PROFESSION MÉDICALE

La commissaire en conseil exécutif, conformément à l'alinéa 8(1)b) de la *Loi sur la profession médicale*, décrète :

1 Le gestionnaire, politique stratégique et programmes, est nommé registraire adjoint des médecins au Yukon.

2 La nomination de Stephanie Connolly, à titre de registraire adjointe des médecins au Yukon, effectuée par le Décret 2018/43, est révoquée.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 14 jour de octobre 2021

Cet avis a aussi été publié dans le Whitehorse Star du 22 octobre 2021.

DÉPOSÉ

DÉCRET 2021/138 - 14 octobre 2021

LOI SUR LA SANTÉ ET LA SÉCURITÉ PUBLIQUES

La commissaire en conseil exécutif, conformément au paragraphe 4(3) de la *Loi sur la santé et la sécurité publiques*, décrète :

1 Le Dr Jesse Kancir est nommé à titre de médecin-hygiéniste pour tous les districts sanitaires du Yukon.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 14 jour de octobre 2021

Cet avis a aussi été publié dans le Whitehorse Star du 22 octobre 2021.

DÉPOSÉ

DÉCRET 2021/139 - 14 octobre 2021

LOI SUR LA SANTÉ ET LA SÉCURITÉ PUBLIQUES

La commissaire en conseil exécutif, conformément au paragraphe 4(4) de la *Loi sur la santé et la sécurité publiques*, décrète :

1 Marilyn Asselin, Rachel Sawka, Karl Sunedin, Claude Valier et Geoff Wooding sont nommés agents de la santé pour tous les districts sanitaires du Yukon.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 14 jour de octobre 2021

Cet avis a aussi été publié dans le Whitehorse Star du 22 octobre 2021.



MINISTERIAL ORDERS

FILED

M.O. 2021/42 - 18 October, 2021

CORRECTIONS ACT, 2009

Pursuant to paragraph 5(1)(c) of the *Corrections Act, 2009*, the Minister of Justice orders

1 Thalia Brown and Felicia Collins are appointed as probation officers.

2 The appointment of Iris Binger as a probation officer, made by Ministerial Order 2021/01, is revoked.

Dated at Whitehorse, Yukon this 14 day of October, 2021

FILED

M.O. 2021/43 - 20 October, 2021

MARRIAGE ACT

Pursuant to subsection 5(1) of the *Marriage Act*, the Minister of Health and Social Services orders

1 Kimberly Payne is appointed as a marriage commissioner for a one-day term effective November 20, 2021.

2 Laura Loos is appointed as a marriage commissioner for a one-day term effective December 12, 2021.

Dated at Whitehorse, Yukon this 19 day of October, 2021

ARRÊTÉS MINISTÉRIELS

DÉPOSÉ

ARRÊTÉ MINISTÉRIEL 2021/42 - 18 octobre 2021

LOI DE 2009 SUR LES SERVICES CORRECTIONNELS

Le ministre de la Justice, conformément à l'alinéa 5(1)c) de la *Loi de 2009 sur les services correctionnels*, arrête :

1 Thalia Brown et Felicia Collins sont nommées agentes de probation.

2 La nomination de Iris Binger à titre d'agente de probation, effectuée par l'Arrêté ministériel 2021/01, est révoquée.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 14 jour de octobre 2021

DÉPOSÉ

ARRÊTÉ MINISTÉRIEL 2021/43 - 20 octobre 2021

LOI SUR LE MARIAGE

Le ministre de la Santé et des Affaires sociales, conformément au paragraphe 5(1) de la *Loi sur le mariage*, arrête :

1 Kimberly Payne est nommée commissaire aux mariages pour la journée du 20 novembre 2021.

2 Laura Loos est nommée commissaire aux mariages pour la journée du 12 décembre 2021.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 19 jour de octobre 2021



PART II

PARTIE II

REGULATIONS

RÈGLEMENTS

FILED

DÉPOSÉ

O.I.C. 2021/140 - 14 October, 2021

DÉCRET 2021/140 - 14 octobre 2021

PARKS AND LAND CERTAINTY ACT

LOI SUR LES PARCS ET LA DÉSIGNATION FONCIÈRE

Pursuant to the *Parks and Land Certainty Act*, the Commissioner in Executive Council orders

La commissaire en conseil exécutif, conformément à la *Loi sur les parcs et la désignation foncière*, décrète :

1 The attached *Park Permit Fee Regulation* is made.

1 Est établi le *Règlement fixant le droit pour un permis* paraissant en annexe.

2 This Order comes into force on January 1, 2022.

2 Le présent décret entre en vigueur le 1^{er} janvier 2022.

Dated at Whitehorse, Yukon this 14 day of October, 2021

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 14 jour de octobre 2021

This notice was published in the Whitehorse Star on 22 October 2021.

Cet avis a aussi été publié dans le Whitehorse Star du 22 octobre 2021.

Copies of these above mentioned materials are available for a nominal fee from the Inquiry Centre, Government of Yukon Administration Building, Whitehorse, Yukon. Or in writing from Queen's Printer Subscriptions, PO Box 2703 (W-9), Whitehorse, Yukon Y1A 2C6 Canada.

Des copies des documents mentionnés ci-dessus sont disponibles, moyennant des frais modiques, au centre de renseignements de l'édifice administratif du gouvernement du Yukon ou en écrivant au service des abonnements de l'Imprimeur de la Reine, CP 2703 (W-9), Whitehorse, Yukon Y1A 2C6 Canada.



FILED

O.I.C. 2021/141 - 14 October, 2021

PARKS AND LAND CERTAINTY ACT

Pursuant to the *Parks and Land Certainty Act*, the Commissioner in Executive Council orders

1 The attached *Regulation to amend the Yukon Campground Regulations (2021)* is made.

2(1) Subject to subsection (2), this Order comes into force on January 1, 2022.

(2) Section 8 of the *Regulation to amend the Yukon Campground Regulations (2021)* comes into force on January 1, 2023.

Dated at Whitehorse, Yukon this 14 day of October, 2021

This notice was published in the Whitehorse Star on 22 October 2021.

Copies of these above mentioned materials are available for a nominal fee from the Inquiry Centre, Government of Yukon Administration Building, Whitehorse, Yukon. Or in writing from Queen's Printer Subscriptions, PO Box 2703 (W-9), Whitehorse, Yukon Y1A 2C6 Canada.

FILED

O.I.C. 2021/142 - 14 October, 2021

SUMMARY CONVICTIONS ACT

Pursuant to the *Summary Convictions Act*, the Commissioner in Executive Council orders

1 The attached *Regulation to amend the Summary Convictions Regulation in respect of Campgrounds (2021)* is made.

2 This Order comes into force on the later of the following days:

(a) January 1, 2022;

(b) the day on which it is filed with the registrar of regulations under the Regulations Act.

Dated at Whitehorse, Yukon this 14 day of October, 2021

This notice was published in the Whitehorse Star on 22 October 2021.

Copies of these above mentioned materials are available for a nominal fee from the Inquiry Centre, Government of Yukon Administration Building, Whitehorse, Yukon. Or in writing from Queen's Printer Subscriptions, PO Box 2703 (W-9), Whitehorse, Yukon Y1A 2C6 Canada.

DÉPOSÉ

DÉCRET 2021/141 - 14 octobre 2021

LOI SUR LES PARCS ET LA DÉSIGNATION FONCIÈRE

La commissaire en conseil exécutif, conformément à la *Loi sur les parcs et la désignation foncière*, décrète :

1 Est établi le *Règlement de 2021 modifiant le Règlement sur les terrains de camping publics du Yukon*.

2(1) Sous réserve du paragraphe (2), le présent décret entre en vigueur le 1^{er} janvier 2022.

(2) L'article 8 du *Règlement de 2021 modifiant le Règlement sur les terrains de camping publics du Yukon* entre en vigueur le 1^{er} janvier 2023.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 14 jour de octobre 2021

Cet avis a aussi été publié dans le Whitehorse Star du 22 octobre 2021.

Des copies des documents mentionnés ci-dessus sont disponibles, moyennant des frais modiques, au centre de renseignements de l'édifice administratif du gouvernement du Yukon ou en écrivant au service des abonnements de l'Imprimeur de la Reine, CP 2703 (W-9), Whitehorse, Yukon Y1A 2C6 Canada.

DÉPOSÉ

DÉCRET 2021/142 - 14 octobre 2021

LOI SUR LES POURSUITES PAR PROCÉDURE SOMMAIRE

La commissaire en conseil exécutif, conformément à la *Loi sur les poursuites par procédure sommaire*, décrète :

1 Est établi le *Règlement de 2021 modifiant le Règlement sur les poursuites par procédure sommaire (terrains de camping)* paraissant en annexe.

2 Le présent décret entre en vigueur à l'une ou l'autre des dates suivantes :

a) le 1^{er} janvier 2022;

b) si elle est ultérieure, la date de son dépôt auprès du registraire des règlements en vertu de la Loi sur les règlements.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 14 jour de octobre 2021

Cet avis a aussi été publié dans le Whitehorse Star du 22 octobre 2021.

Des copies des documents mentionnés ci-dessus sont disponibles, moyennant des frais modiques, au centre de renseignements de l'édifice administratif du gouvernement du Yukon ou en écrivant au service des abonnements de l'Imprimeur de la Reine, CP 2703 (W-9), Whitehorse, Yukon Y1A 2C6 Canada.



PART II

FILED

O.I.C. 2021/143 - 14 October, 2021

YUKON ACT

Pursuant to section 36 of the *Yukon Act*, the Commissioner in Executive Council orders

1 The Commissioner, with the consent of the Executive Council, makes the following request to the Auditor General of Canada:

Pursuant to section 36 of the *Yukon Act*, I am requesting that the Auditor General undertake the annual audit of the accounts of Yukon University, in each fiscal year, in accordance with the auditing standards recommended by the Chartered Professional Accountants of Canada.

In conducting the audit, the Auditor General is asked to express their opinion as to whether the consolidated financial statements present fairly, in all material respects and in accordance with generally accepted accounting principles, the financial position of Yukon University at the end of its fiscal year and the results of its operations and the changes in its net assets and its cash flows for the fiscal year.

I request that these annual engagements begin for Yukon University's fiscal year ending March 31, 2021 and continue until I revoke this request with the consent of the Executive Council.

Dated at Whitehorse, Yukon this 14 day of October, 2021

This notice was published in the Whitehorse Star on 22 October 2021.

PARTIE II

DÉPOSÉ

DÉCRET 2021/143 - 14 octobre 2021

LOI SUR LE YUKON

La commissaire en conseil exécutif, conformément à l'article 36 de la *Loi sur le Yukon*, décrète :

1 La commissaire, avec l'agrément du Conseil exécutif, présente la demande qui suit à la vérificatrice générale du Canada :

Conformément à l'article 36 de la *Loi sur le Yukon*, je demande que la vérificatrice générale procède à la vérification annuelle des comptes de l'Université du Yukon, pour chaque exercice financier, conformément aux normes d'audit recommandées par les Comptables professionnels agréés du Canada.

Dans le cadre de la vérification, il est demandé à la vérificatrice générale d'émettre son opinion quant à savoir si les états financiers consolidés représentent fidèlement, sur toutes les questions importantes et conformément aux principes comptables généralement reconnus, la situation financière de l'Université du Yukon à la fin de l'exercice financier, ainsi que les résultats de son exploitation et les changements à son actif net et à ses flux de trésorerie.

Je demande que ces missions de vérification annuelles débutent pour l'exercice financier de l'Université du Yukon se terminant le 31 mars 2021 et se poursuivent jusqu'à ce que je révoque la demande avec l'agrément du Conseil exécutif.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 14 jour de octobre 2021

Cet avis a aussi été publié dans le Whitehorse Star du 22 octobre 2021.



MINISTERIAL ORDERS

FILED

M.O. 2021/40 – 10 September, 2021

CORRECTION

WILDLIFE ACT

Pursuant to the *Wildlife Act* and the *Wildlife Regulation*, the Minister of Environment orders

Application

1 This Order applies during the period beginning on the day on which this Order comes into force and ending on March 31, 2022.

Moose hunting season closed – Faro area

2 The season for hunting moose in GMS 4-44 to 4-46 under paragraph 9(h) of Schedule B of the *Wildlife Regulation* is closed.

Dated at Whitehorse, Yukon this 1 day of September, 2021

ARRÊTÉS MINISTÉRIELS

DÉPOSÉ

ARRÊTÉ MINISTÉRIEL 2021/40 – 10 septembre 2021

CORRECTION

LOI SUR LA FAUNE

Le ministre de l'Environnement, conformément à la *Loi sur la faune* et au *Règlement sur la faune*, arrête :

Application

1 Le présent arrêté s'applique pendant la période débutant le jour de son entrée en vigueur et se terminant le 31 mars 2022.

Saison pour la chasse à l'orignal fermée – Zone de Faro

2 La saison pour la chasse à l'orignal dans les SGG 4-44 à 4-46 en vertu de l'alinéa 9h) de l'annexe B du *Règlement sur la faune* est fermée.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 1 jour de septembre 2021